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  OBČINA CERKLJE 

  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-18 
Datum:      9. 5. 2013 

 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo 8. 5. 
2013 ob 16.30 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 
4207 Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Klavdija Frelih, Blaž 

Kaplenik, Matjaž Črnič, Miha Zevnik, Jože Ipavec, 
Marinka Rezar, Vlado Ahčin, Peter Preložnik, Franci Sirc, 
Miha Janhar, Marko Bolka, Jaka Ciperle,  Ciril Repnik, 
Anton Kopitar 

 
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:    - 
 
Neopravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   - 
 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske 
uprave,  

Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, Metod 
Kropar, Simona Vodlan, Andreja Eržen in Jana Jenko kot 
zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:     

- direktor Boštjan Brezovnik - Inštitut za lokalno samoupravo in javna naročila 
Maribor  

- komandir Matjaž Završnik in vodja policijskega okoliša Robert Šebenik – 
Policijska postaja Kranj  

- mag. Robert Zadnik - Medobčinski inšpektorat Kranj  

                                                              
 
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj  
    Slavica Bučan – Radio Kranj 
      
     
Ostali prisotni:    Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine 
Cerklje   
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Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 14. redne seje, z dne 19.12.2012 
3. Gorenjske lekarne 

3.1 - Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne – predlog  
3.2 -Odlok o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic 
v javnem zavodu Gorenjske lekarne – predlog  

4. Pregled izvajanja Občinskega programa varnosti na podlagi poročil: 
a. Poročilo Policijske postaje Kranj za območje Občine Cerklje na 

Gorenjskem za leto 2012 
b. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata Kranj za leto 2012 
c. Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2012 

5. Mnenje Nadzornega odbora k zaključnemu računu in Predlog odloka o 
zaključnem računu proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 – 
skrajšani postopek (zaključni račun je bil že posredovan po pošti dne 
26.3.2013) 

6. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2012 

7. Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 – predlog 

8. Predlog Sklepa o razglasitvi zemljišč za grajeno javno dobro 
9. Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu 
10. Poročila Nadzornega odbora za leto 2012: 

a) Dokončna poročila o nadzornem pregledu: 
• Proračunska postavka »1322 Javna razsvetljava« 
• Proračunska postavka »1638 Oskrba z vodo« 
• Proračunska postavka »1831 Transferi društvom s področja kulture« 
• Proračunska postavka »1906 Pomoči šolajočim« 

b) Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2012 
11. Nadzorni odbor – program nadzora za leto 2013 
12. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda – Zavod za turizem Cerklje 
13. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda – Socialno varstveni zavod 

Taber 
14. Svetniška vprašanja in pobude 
15. Poročilo župana  

 
 

 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 15 članic in članov 
Občinskega sveta.  
Župan Franc Čebulj je predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer se umakne 3. 
točka dnevnega reda »Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju 
Osnovnega zdravstva Gorenjske – predlog«. Točko se uvrsti nazaj na dnevni red, če 
bo prisotna poročevalka Alja Prezelj iz pravne službe Osnovnega zdravstva Gorenjske. 
Dnevni red zgoraj je pravilno zapisan, brez 3. točke (poročevalke Alje Prezelj ni bilo na 
sejo). 
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je prisotnim predlagal, da se sprejme  

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
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Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani dnevni red. 
Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 14. redne seje, z dne 19. 12. 2012 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 14. redne seje občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 14. redne seje, z dne 19. 12. 2012.   
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 3. 
Gorenjske lekarne 

3.1 - Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne – predlog  
3.2 -Odlok o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih 
pravic v javnem zavodu Gorenjske lekarne – predlog  

Doc. dr. Boštjan Brezovnik, univ. dipl. pravnik, direktor Inštituta za lokalno samoupravo 
in javna naročila Maribor, je obrazložil predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Gorenjske lekarne in Odloka o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Gorenjske lekarne. Za drugo obravnavo na 
občinskih svetih je bil na podlagi izsledkov in predlogov prve obravnave pripravljen 
čistopis. Predlogi občinskih svetov iz prve obravnave niso posegali bistveno v samo 
vsebino odlokov in so razvidni v gradivu na straneh od 7 do 14. Za drugo obravnavo 
sta odloka pripravljena na način, da je vsak odlok posebej obrazložen po členu, s čimer 
je omogočena lažja sledljivost v smislu obrazložitve pravnih podlag za oblikovanje 
besedil členov odlokov.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme s predpisi usklajeni 
predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne in predlog 
Odloka o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v 
javnem zavodu Gorenjske lekarne. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 4.  
Pregled izvajanja Občinskega programa varnosti na podlagi poročil: 

a. Poročilo Policijske postaje Kranj za območje Občine Cerklje na   
Gorenjskem za leto 2012 

b. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata Kranj za leto 2012 
c. Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 

2012 
 
4.a Poročilo Policijske postaje Kranj za območje Občine Cerklje na Gorenjskem 
za leto 2012 
Matjaž Završnik, komandir Policijske postaje Kran,j je povedal, da je bilo na celotnem 
območju občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2012 skupno zaznanih 409 (2011: 441) 
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kaznivih dejanj, kar predstavlja 7 % zmanjšanje v primerjavi z letom 2011. Od tega je 
bilo podanih 323 (2011: 401) kazenskih ovadb, v 41 primerih pa je bilo z zbiranjem 
obvestil ugotovljeno, da ne gre za kaznivo dejanje in je bilo podano poročilo na 
Okrožno državno tožilstvo. Največ teh kaznivih dejanj predstavlja splošna kriminaliteta 
in sicer 375 kaznivih dejanj (2011: 433), kar pomeni, da se je zmanjšala za 13%, v 
porastu pa so bila gospodarska kazniva dejanja, ki so iz 8 v letu 2011 narasla na 34 v 
letu 2012. 
Na področju splošne kriminalitete največji delež predstavljajo kazniva dejanja zoper 
premoženje (150), ki so se v primerjavi z letom 2011 skupno zmanjšala za 4 % (156). 
Največji delež teh deliktov predstavljajo (t.i. »navadne«) tatvine, ki so se zmanjšale za 
9,4% in velike tatvine, ki so se zmanjšale za 4,9 %. 
Na področju javnega reda in splošne varnosti ljudi je bilo v letu 2012 skupaj 
ugotovljenih 262 kršitev (2011: 191). Na podlagi statističnih podatkov o kršitvah je v 
letu 2012 ugotovljenih 39 kršitev Zakona o varstvu javnega reda in miru, 204 kršitve 
Zakona o tujcih, 2 kršitvi Zakona o proizvodnji in prometu s prepovedanimi drogami, 1 
kršitev Zakona o prijavi prebivališča, 6 kršitev Zakona o zaščiti žival, 6 kršitev Zakona o 
orožju, 3 kršitve Uredbe o prepovedi vožnje z vozili v naravnem okolju.  
Delo na področju prometne varnosti je bilo predvsem usmerjeno k doseganju 
osnovnega cilja in sicer težnja po vzpostavitvi stabilnega stanja varnosti cestnega 
prometa in zmanjševanje števila mrtvih in telesno poškodovanih oseb v prometnih 
nesrečah. Na območju občine Cerklje na Gorenjskem je bilo obravnavanih 12,5 % več 
nesreč in sicer 72 (2011: 64). V prometnih nesrečah ni bilo smrtnih žrtev, kakor tudi ne 
v letu 2011, 21 oseb je bilo telesno poškodovanih (2011: 19). V 54 prometnih nesrečah 
je nastala samo materialna škoda. Na območju, ki ga pokriva PP Kranj je bilo v letu 
2012 obravnavano 793 prometnih nesreč, tako da predstavljajo prometne nesreče v 
občini Cerklje na Gorenjskem 9% delež. 
Zaradi kršitev cestno prometnih predpisov je bilo na območju občine Cerklje na 
Gorenjskem izrečenih 926 ukrepov, od tega 669 glob, izdane so bile 3 odločbe v hitrem 
postopku ter podanih 29 obdolžilnih predlogov za uvedbo postopka o prekršku na 
Okrajno sodišče v Kranju. Poleg tega je bilo izrečenih tudi 222 opozoril. 
Na področju preventivne dejavnosti je bila v letu 2012 velika pozornost namenjena 
predvsem vzgoji predšolskih in šoloobveznih otrok. Zaradi večanja števila prebivalstva, 
širjenja infrastrukture, zaostrovanja gospodarske krize in ostalih dejavnikov (socialno 
ekonomske razmere), je v letu 2013 mogoče pričakovati, da se bo obseg vseh 
obravnavanih zadev povečeval. Dejal je, da bo potrebno še več preventivne dejavnosti 
usmeriti predvsem tudi v področje ozaveščanja občanov in opozarjanja na 
samozaščitno ravnanje lastnikov premoženja, ter k temu pritegniti tudi ostale institucije, 
soodgovorne za ustvarjanje ugodnih varnostnih razmer. 
 
Robert Šebenik, vodja policijskega okoliša, je predstavil svoje delo na območju občine 
Cerklje na Gorenjskem, delo na Krvavcu v zimskem času, delo v civilu in delo na 
področju preventivne dejavnosti, predvsem pri predšolskih in šoloobveznih otrocih.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Miha Zevnik – je vprašal o prisotnosti drog na območju občine Cerklje na Gorenjskem. 
Robert Šebenik je odgovoril, da je na območju občine manj prisotnosti droge, tudi 
preprodaje skorajda ni več oz. ni zabeleženih teh kršitev. Opaziti je večjo prisotnost 
droge v času zimskega turizma. 
Matjaž Završnik je dodal, da sta bili v letu 2012 ugotovljeni 2 kršitvi Zakona o 
proizvodnji in prometu s prepovedanimi drogami prekrška in 14 kaznivih dejanj zoper 
človekovo zdravje. Povedal je še, da je bila s 1.4.2012 na območju PU Kranj ponovno 
ustanovljena delovna skupina, ki se ukvarja izključno s problematiko ulične preprodaje 
oz. uživanja drog.  
 
Anton Kopitar – je dejal, da je Svet staršev pri OŠ  izrazil željo za večjo prisotnost 
rajonskega policista okrog šole v popoldanskem in večernem času.  
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Matjaž Završnik je odgovoril, da se ob kakršnih koli težavah, tudi če ni prisoten vodja 
policijskega okoliša, vedno lahko obrnejo na sektorskega policista, dežurnega policista, 
na številko 113 ali direktno na njega osebno.  
Robert Šebenik je povedal, da ni prejel nobene prijave oz. ni obravnaval nobene 
problematike zaradi zadrževanja okrog šole. Dejal je, da z ravnateljico aktivno 
sodelujeta in jo bo povprašal o omenjenem problemu.  
 
Marko Bolka – je pohvalil poročilo in prosil za posredovanje poročila v pisni oz. 
elektronski obliki, da se priloži k gradivu. Zanimale so ga kršitve s področja javnega 
reda in miru, če se meri čas odzivnosti. 
Matjaž Završnik je povedal, da vse čase odzivnosti nujnih in interventnih nalog meri in 
beleži operativni komunikacijski center v minutah in sekundah. Odzivnost je zelo hitra, 
saj se k intervenciji napoti patruljo na terenu, ki je najbližja dogodku.  
 
Jaka Ciperle – je pohvalil prisotnost Roberta Šebenika na Krvavcu in dejal, da kot član 
smučarskih vaditeljev opaža prisotnost prepovedanih substanc pri smučarjih, ki 
povzročajo težave na smučišču. Pozdravlja prisotnost policije na smučišču in priporoča 
v naslednjem letu tudi prisotnost policista v civilu.  
Robert Šebenik je povedal, da je bilo na smučišču Krvavec v sezoni 2011/2012 
poškodovanih 148 smučarjev, v letošnji sezoni 2012/2013 pa 157 smučarjev, s tem da 
je bilo na Krvavcu tudi več smučarjev kot prejšnjo sezono. Več je tudi kršitev z 
motornimi sanmi, medtem ko je bilo letos manj vlomov v avtomobile.  
 
Franci Sirc – je tudi zaprosil za pisno poročilo policije in vprašal o možni rešitvi 
problematike prometa okrog šole v času sestankov in izletov. 
Marko Bolka – je omenil rešitev problema z avtobusi v Šenčurju. 
Robert Šebenik je odgovoril, da bi bila najboljša rešitev, če zbirno mesto ne bi bilo pred 
šolo, ampak nekje drugje. V praksi se sedaj izvaja, da je odhod avtobusa pred 
pričetkom pouka. Situacija v Šenčurju je drugačna, saj imajo pri športni dvorani dva 
uvoza in avtobusi lahko mirno manevrirajo in obračajo, pred samim vhodom je prost 
pretok prometa. V Cerkljah bi bila druga možna rešitev, da se avtomobili učiteljev 
umaknejo za čas odhodov avtobusov.  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se šoli lahko predlaga dve rešitvi: ali  naj starši 
pustijo svoje avtomobile v centru Cerkelj ali se kraj odhoda določi na Nogometnem 
centru Velesovo.  
 
Matjaž Črnič – je vprašal o kraji oz. poskusih kraje vozil na območju občine Cerklje.  
Robert Šebenik je povedal, da je za reševanje in odkrivanje organiziranih družb na tem 
področju zadolžen sektor kriminalistične policije.    
 
 
4.b Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata Kranj za leto 2012 
Robert Zadnik, vodja Medobčinskega inšpektorata Kranj (v nadaljevanju: MIK) je podal 
poročilo o delu MIK za leto 2012. V sklopu MIK deluje medobčinska inšpekcija in 
medobčinsko redarstvo. Povedal je, da se stanje na terenu izboljšuje, kršitve in kršitelji 
se ne ponavljajo, število kršitev, inšpekcijskih in prekrškovnih postopkov se zmanjšuje. 
V Občini Cerklje na Gorenjskem je bilo v letu 2012 uvedenih 24 inšpekcijskih 
postopkov in 1 prekrškovni postopek.  
Medobčinsko redarstvo je v letu 2012 ugotovilo na območju vseh sedmih občin 39 % 
manj kršitev kot v letu 2011, pri merjenju prekoračitev hitrosti vozil, z uporabo radarja, 
pa za 37 % manj kršitev, kot je bilo ugotovljenih v letu 2011. Na območju občine 
Cerklje je bilo za 29 % manj ugotovljenih prekrškov prekoračitve hitrosti, z uporabo 
radarja in za 83% manj ostalih ugotovljenih prekrškov (v modrih conah, parkiranje na 
pločnikih, prehodih za pešce in ostalo). Posebno pozornost je v zimskem času 
redarstvo namenjalo kontroli kršitev pri parkiranju ob vstopu na smučišče Krvavec. V 
letu 2012 je redarstvo prenehalo opravljati delo na območju letališča Jožeta Pučnika, 
ker v veljavni zakonodaji ni pristojnosti za delo na tem območju.  Obrazložil je nova 
pooblastila redarjev po Zakonu o pravilih cestnega prometa s 1. 7. 2011 in sodelovanje 
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v preventivnih akcijah, predvsem s področja zagotavljanja varnostno cestnega prometa 
in javnega reda.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Franci Sirc – je pohvalil izčrpno poročilo in dejal, da je v poročilu na strani 28 
omenjeno, da je bila največja prekoračena izmerjena hitrost 87 km/h v Češnjevku 
(omejitev 50 km/h). Že dalj časa opozarja, da je cesta Velesovo-Trata-Češnjevek 
verjetno najbolj obremenjena v občini in predlaga, da bi bil na teh odsekih večkrat 
radar, predvsem zaradi takih kršiteljev. Druga skrajnost je postavljanje radarja Pr' 
Bavantu v Dvorjah, kjer meni, da se nikogar ne ogroža, če pelješ 50 km/h. 
Robert Zadnik je povedal, da je bilo v Češnjevku z radarjem ugotovljenih 22 kršitev 
prekoračitev hitrosti. Radarji so večinoma postavljeni v okolici šole, vrtcev in drugih 
nevarnih odsekih glede na varnostno oceno tveganja oz. podatkov policije o nesrečah 
in tudi na podlagi predlogov občanov, če je postavitev radarja tehnično mogoča in 
upravičena.  
 
Marko Bolka – je vprašal, če v okviru Zakona o varstvu okolja (nezakonito odloženi 
odpadki) spada v pristojnost MIK tudi nadzorovanje poslovnih subjektov, npr. gostincev 
oz. predelovalnih dejavnosti, ki odpadke, tudi nevarne, kurijo. Nadzori se opravljajo tudi 
na podlagi prijave. V preteklosti je tako zadevo že enkrat prijavil in se ni nič zgodilo. 
Predlagal je, da se opravi sistematični pregled vseh poslovnih subjektov v občini.   
Robert Zadnik je odgovoril glede pristojnosti MIK, da je odvisno od področja prijave in 
za kakšno kurjenje odpadkov gre. Glede omenjene prijave je dejal, da je vsaka prijava 
zabeležena in da bo preveril njen status. Če je v pristojnosti MIK, bodo to obravnavali, 
opravil se bo ogled in napravil zapisnik. V kolikor MIK za to zadevo ni pristojen, jo bo 
odstopil pristojni inšpekciji.  
 
Marko Bolka – je vprašal, če so v povprečni izmerjeni hitrosti v tabeli 17 na strani 27 
zajete vse hitrosti, ali je to povprečje preseženih hitrosti. Vprašal je še o podatkih o 
izvajanju nadzora uporabe varnostnega pasu, zaščitne čelade ter uporabo mobilnih 
telefonov med vožnjo na podlagi novih pooblastil redarjev.  
Robert Zadnik je odgovoril, da je to povprečje preseženih hitrosti. Na podlagi novih 
pooblastil je redarstvo začelo izvajati nadzor v lanskem letu, zato ni podatkov. 
Redarstvo je najprej v sodelovanju s policijo v mešanih patruljah začelo z opozorili in 
tako seznanilo javnost o novih pristojnostih medobčinskega redarstva.   
 
Marko Bolka – je vprašal še o izvajanju nadzora cestnega prometa v nočnem času. 
Dejal je, da je divjanje skozi Cerklje še vedno prisotno.  
Robert Zadnik je povedal, da redarstvo ni interventno kot policija, ki je stalno na terenu 
in ima dežurno službo. Redarstvo lahko izvaja določene nadzore po potrebi tudi v 
nočnem času.   
 
Franci Sirc – je dejal, da je tudi opazil kurjenje plastike pri obrtnikih. Na Trati pri 
Velesovem je opaziti kurjenje vsaj enkrat tedensko. Zanimalo ga je, če je MIK prejel 
kakšne prijave in če opravljajo inšpektorji kakšne obhode po občini. 
Robert Zadnik je odgovoril, da imajo inšpektorji redne nadzore na območju občine 
Cerklje. Navedbe se bodo preverile in se bo ustrezno ukrepalo. 
Marko Bolka – je vprašal zakaj je potrebna pobuda za nadzor in predlagal, da naj se 
opravi preventivni pregled potencialno spornih obrtnikov (kovinarji, gostinci, mehaniki).   
Robert Zadnik je odgovoril, da lahko delujejo samo na podlagi prijave ali zaznave 
prekrška neposredno ali preko prič, če bodo pričale o tem. 
 
 
4.c Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2012 
Metod Kropar je podal poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (v 
nadaljevanju: SPV) za leto 2012. Predstavil in obrazložil je vse izvedene aktivnosti in 
sodelovanje občinskega SPV, AMD Cerklje in osnovne šole na področju varnosti v 
cestnem prometu.  
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Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka -  je pozdravil trud in izvedene aktivnosti. Prosil je za informacijo o pesku 
na cesti in padcih kolesarjev na cesti iz Krvavca. 
Metod Kropar je odgovoril, da Občina vsako leto izvede čiščenje, pometanje cest in 
pločnikov. Padec kolesarja se je zgodil v zadnjem ovinku pred vasjo Grad, ker kolesar 
ni prilagodil hitrosti in ovinka zaradi prevelike hitrosti ni izpeljal. Na cesti proti vasi Grad 
so postavljeni prometni znaki »več nevarnih ostrih ovinkov«, postavljen je tudi prometni 
znak »omejitev hitrosti 40«. Hitrosti kolesarjev so včasih neprimerno večje.   
 
Franci Sirc – je dejal, da je poročilo skoraj enako lanskoletnemu poročilu in vprašal, 
kdaj bo poročilo predstavil predsednik SPV-ja. Zanimalo ga je tudi strokovno mnenje 
SPV-ja o tekočem in mirujočem prometu pred šolo. Prosil je, da se predstavi stanje in 
tudi rešitve. 
Metod Kropar je odgovoril, da je prebral poročilo na prošnjo predsednika SPV Zdravka 
Novaka. Glede prometa pred šolo je pojasnil, da je bil enosmerni prometni režim 
uveden na predlog SPV-ja, v sodelovanju s Policijo, ravnateljem in županom. Prometni 
režim oz. prometna signalizacija je postavljena v skladu z izdelano projektno 
dokumentacijo. Dodal je, da je prometna kultura stvar vsakega posameznika in da je 
prometna kultura staršev slaba.  Predlagal je, da se ob odhodih otrok v šolo v naravi ali 
na izlete, določi zbirališče pred Gasilnim domom v Cerkljah ali na Nogometnem centru 
v Velesovem. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je naloga osnovne šole, da vse udeležence prometa v 
šolskem okolišu seznani in poduči o prometni signalizaciji ter vzpostavi prometni red. 
Sporočilo naj se posreduje tudi Svetu šole. 
 
 
Ad 5.  
Mnenje Nadzornega odbora k zaključnemu računu in Predlog odloka o 
zaključnem računu proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 – 
skrajšani postopek  
Dragica Jerič je povedala, da je bil proračun za leto 2012 sprejet konec decembra 2011 
z Odlokom o proračunu in je začel veljati s 1.1.2012.  Začasnega financiranja v letu 
2012 ni bilo, med letom ni bilo rebalansa, opravljena je bila samo vsebinska 
sprememba Odloka o proračunu (dajanje poroštev in najem kreditov). Na podlagi 
sklepa župana so bile opravljene prerazporeditve, večinoma v okviru proračunskih 
postavk. Iz splošne proračunske rezervacije je bilo za nepredvidene namene 
prerazporejeno 137.806,00 evrov. Največja prerazporeditev v višini 40.000,00 evrov je 
bila za nakup zemljišč (nakup Prmuzarjeve domačije). S prerazporeditvijo sredstev iz 
proračunske rezervacije in prerazporeditvijo med postavkami je nastal veljavni plan, kot 
zadnji sprejeti proračun. Dragica Jerič je še podrobno obrazložila odhodke in prihodke, 
druge računovodske informacije ter pojasnila k bilanci stanja. Skupni prihodki občine 
znašajo 7.047.585,76 evrov, njihova realizacija je 72,20 %, skupni odhodki proračuna 
za leto 2012 znašajo 6.218.179,17 evrov ali 52,00 % sprejetega proračuna.  Presežek 
prihodkov nad odhodki iz zaključnega računa proračuna leta 2012 v vrednosti 
829.406,59 evrov povečuje sredstva na računih občine, medtem ko je v računu 
finančnih terjatev in naložb izkazano negativno stanje v vrednosti 49.390,74 evrov.  
Vrednost vsega premoženja, s katerim je Občina razpolagala na dan 31.12.2012, je 
znašala 35.574.787,00 evrov.  
Dragica Jerič je obrazložila tudi vodenje in pomen računa oz. upravljanje denarnih 
sredstev sistema enotnega zakladniškega računa Občine Cerklje na Gorenjskem (v 
nadaljnjem besedilu: EZRO), ki ga izvršuje upravljavec EZRO tako, da nalaga prosta 
denarna sredstva sistema EZRO v obliki nočnih depozitov. EZRO je poseben 
transakcijski račun občine, odprt pri Banki Slovenije, preko katerega se evidentira 
denarni tok proračunskih uporabnikov, vključenih v sistem EZRO. V sistem EZRO so 
vključeni vsi proračunski uporabniki občinskega proračuna. Obresti se delijo med 
občino in osnovno šolo glede na vložena sredstva.   
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Predsednik NO Viktor Erzar je povedal, da je NO obravnaval Zaključni račun proračuna 
Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 na svoji 12. redni seji dne 3.4.2013. Člani 
NO so na osnovi pregleda posredovanega gradiva Zaključnega računa proračuna in 
dodatnih informacij ugotovili, da so bila proračunska sredstva smotrno porabljena in 
zato NO daje k Zaključnemu računu proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 
2012 pozitivno mnenje.    

 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Dragica Jerič je omenila napako v besedilu, in sicer je v tabeli osnovnih sredstev št. 19 
napisano: Igrala otroško igrišče Adergas, pravilno je: Igrala otroško igrišče Velesovo. 
 
Janez Korbar – je prosil za pojasnilo o prejetih sredstvih iz občinskih proračunov na 
strani 12, za sredstva Skupni kanali od občinske meje do Komenda v višini 352.282,58 
evrov. 
Dragica Jerič je pojasnila, da so to sredstva skupnega projekta, ki ga delno financira 
Občina Komenda, delno Občina Cerklje. Občina Cerklje je plačala celoten znesek, 
Občina Komenda je sredstva povrnila. 
 
Franci Sirc – je dejal, da je prihodek od trženja kulturne dvorane v višini 6.266,00 evrov 
zelo nizek in da verjetno ne pokriva stroškov. Upa, da bo Zavod za turizem Cerklje to 
dvorano znal čim bolje tržiti in vprašal, če je zavod pripravil že kakšne predloge. Dejal 
je, da je dvorana za domača društva predraga in da je 1,00 evro na sedež velik 
strošek, če dvorana s 400 sedeži ni polna.    
Župan Franc Čebulj je dejal, da tudi Komisija za negospodarstvo lahko pripravi 
program prireditev in trženja kulturne dvorane. Dejal je, da je v občini kar nekaj 
kulturnih društev, vendar od domačih društev ni veliko prihodkov, največ prihodkov 
ustvarijo zunanji, tuji uporabniki, za katere velja po ceniku višja cena najema dvorane.  
 
Franci Sirc – je prosil za informacijo o neizplačanih obveznostih do občanov za 
vlaganja v telefonsko omrežje v znesku 57.381,44 evrov.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je del zapadlih obveznosti občanov za vlaganje v 
telefonsko omrežje nastalo zaradi nerešenega dedovanja oz. nestrinjanja z 
dedovanjem v družini.  
 
Franci Sirc - je vprašal o stroških zavetišča za živali (stran 19), ki se mu zdijo visoki. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bila Občina dolžna v skladu z zakonom skleniti 
pogodbo z zavetiščem. Pogodba je sklenjena z Zavetiščem Perun iz Blejske Dobrave. 
Zaradi visokih stroškov se s strani občinske uprave pobiranje zapuščenih živali 
temeljito nadzira. 
 
Franci Sirc – je vprašal o možnosti postavitve igral za igrišče v Adergasu. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da je bilo s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine 
Kranj izdano negativno mnenje za postavitev igral in da je bilo Športnemu društvo 
Adergas posredovan odgovor glede igrišča. Z društvom so iskali tudi drugo zemljišče 
za igrišče. 
 
Franci Sirc – je dejal, da pozdravlja nakup Premuzarjeve domačije. Povedal je, da je 
med občani slišal veliko negodovanja in vprašal, koliko je Občina dobila za prodajo 
Premuzarjeve domačije pred 10 leti. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bo občinski svet o tem še obveščen in da bo o tem 
kasneje poročal tudi predsednik NO Viktor Erzar. O postavljenem vprašanju bo 
mogoče tudi potrebno odgovoriti kje drugje. Za to, kar se govori in govorijo prisotni, bo 
sedaj nekdo odgovarjal. Dejal je, da ne gre za 30.000,00 DEM, kot govori nekdanji 
svetnik, ampak za čez 300.000,00 DEM. Dejal je, da se prisotnim lahko prebere prijava 
Komisije za preprečevanje korupcije (v nadaljevanju: KPK).  
 
Franci Sirc – je vprašal o neporabljenih sredstvih za subvencije kmetom in 
subvencioniranju ohranjanja kozolcev. 
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Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bo za ohranjanje kozolcev pripravil razpis na 
podlagi pravilnika, ki bo občinskemu svetu posredovan v obravnavo in sprejem.  
 
Jaka Ciperle – je prosil za informacijo o omenjeni info tabli Krvavec na strani 33.  
Simona Vodlan je pojasnila, da info tabla ni tabla za RTC Krvavec, ampak je tabla, ki 
predstavlja življenjsko okolje ptic na Krvavcu. Info tabla je del projekta Brezmejna 
doživetja narave, v katerem so se postavile table, kupili daljnogledi, opremile 
kolesarske poti. Projekt je financiran z evropskimi sredstvi v 85 % deležu. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

4. SKLEP: 
Občinski svet sprejme Zaključni račun proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem 
za leto 2012.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 6.  
Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2012 
Andreja Jerala je povedala, da mora organ pristojen za izvrševanje proračuna v skladu 
s 15. členom Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti podati Poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnin premoženjem, 
svetu samoupravne lokalne skupnosti skupaj z zaključnim načrtom proračuna. 
Obrazložila je v prilogi podane tabele, ločene po virih pridobitve nepremičnin, iz katerih 
je razvidna pridobitev oz. odtujitev (prodaja) nepremičnin. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Anton Kopitar – je vprašal o višini cene zemljišča za sadovnjak in gozd pod zap. št. 16 
in 17 v tabeli »7. člen – odtujitev – odprodaja«. 
Andreja Jerala je odgovorila, da je bila za ta zemljišča prejeta vloga za odkup teh 
zemljišč, katera uživajo že več let. Za zemljišča je bila narejena cenitev in določena 
cena glede na namensko rabo zemljišča. 
 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem se je seznanil s Poročilom o realizaciji 
načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
 

Ad 7.  
Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 – predlog 
Andreja Jerala je povedala, da je prišlo do sprememb v  Načrtu ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 (v nadaljevanju: 
Načrt).  Spremembe v Načrtu se nanašajo na 8. člen 3. poglavja, kjer se doda 
naslednje zemljišče in stavba (Gasilski dom Cerklje): parc.št. 339/16, k.o. 2118 Cerklje 
(ID 4332897), zemljišče pod stavbo, 461 m2 in stavba identifikacijska številka 1542 z 
naslovom Cesta v Polico 41, 4207 Cerklje na Gorenjskem. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Janez Korbar je prosil za pojasnilo, v čem so spremembe pomembne za gasilsko 
društvo. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se s tem ureja delež vloženih sredstev PGD 
Cerklje. Z etažnim lastništvom bo PGD Cerklje prevzel tudi svoj del stroškov.   
Blaž Kaplenik  je v vednost povedal, da je PGD Cerklje prodal star gasilni dom v 
vrednosti takratnih 35 milijonov SIT ter jih vložil v proračun. Sedaj bi radi ta delež 
vloženih sredstev tudi pravno uredili.   
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Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Sprememb in 
dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na 
Gorenjskem v letu 2013, v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 8.  
Predlog Sklepa o razglasitvi zemljišč za grajeno javno dobro 
Andreja Jerala je obrazložila predlog Sklepa o razglasitvi zemljišč za grajeno javno 
dobro. Predlaga se, da se zemljišča s parc. št. 363/1, 1340/2, 365/7, 362/10 in 396/13 
vse k.o. 2118-Cerklje razglasi za grajeno javno dobro lokalnega pomena v lasti Občine 
Cerklje na Gorenjskem. Zemljišča predstavljajo javne poti JP539101 Ulica 4. oktobra in 
zbirne krajevne ceste Ulica Antona Kodra. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Franci Sirc – je vprašal, kaj pomeni razglasitev zemljišč za grajeno javno dobro za 
distributerje elektrike, plina, telekomunikacij. V zemljiški knjigi se služnost na grajenem 
javnem dobrem ne more vpisati. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da Občina izda soglasje, da se lahko gradi na 
grajenem javnem dobru, ki pa se ne vpiše v zemljiško knjigo.   
Franci Sirc je vprašal, če je v dovoljenju Občine opredeljeno, kaj je distributer zavezan 
ob gradnji in pri odpravi napak narediti. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so že v projektnih pogojih, ki jih izda Občina, 
navedene dolžnosti investitorja.    
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o razglasitvi zemljišč 
za grajeno javno dobro, v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 9.  
Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu 
Marta Jarc je obrazložila predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve pomoč 
družini na domu. Povedala je, da se cena storitve pomoči družini na domu določi na 
efektivno uro tako, da se stroški preračunajo na uro neposredne storitve za uporabnika. 
Stroški storitve pomoči na domu obsegajo stroške za neposredno socialno oskrbo 
uporabnikov in stroške strokovne priprave, vodenja in koordiniranja. Povedala je, da 
poteka inšpekcijski pregled storitve pomoč družini na domu že 9 mesecev in da se od 
leta 2011 dalje cena storitve ni spreminjala. Inšpektorica je zahtevala, da Občinski svet 
ponovno potrdi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu, kljub temu da 
je sedanji koncesionar izračunal popolnoma isto ceno tudi za leto 2013.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Sklep o ceni 
socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v  Občini Cerklje na 
Gorenjskem,  v predlaganem besedilu. 
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Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 10.  
Poročila Nadzornega odbora za leto 2012: 

a) Dokončna poročila o nadzornem pregledu: 
• Proračunska postavka »1322 Javna razsvetljava« 
• Proračunska postavka »1638 Oskrba z vodo« 
• Proračunska postavka »1831 Transferi društvom s področja 

kulture« 
• Proračunska postavka »1906 Pomoči šolajočim« 

b) Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2012 
 
in  
 
Ad 11.  
Nadzorni odbor – program nadzora za leto 2013 
 
Viktor Erzar je povedal, da je občinski svet z gradivom prejel štiri Dokončna poročila o 
nadzornem pregledu za proračunsko postavko (v nadaljevanju: PP) 1322 Javna 
razsvetljava,  za PP 1638 Oskrba z vodo, za PP 1831 Transferi društvom s področja 
kulture in za PP 1906 Pomoči šolajočim. Predstavil je tudi Poročilo o delu Nadzornega 
odbora (v nadaljevanju: NO) za leto 2012. 
 
Viktor Erzar je povedal, da je NO dolžan seznaniti Občinski svet s planiranimi nadzori. 
Obrazložil je specifikacijo nadzorov, ki je priloga Letnega programa nadzora za leto 
2013. Povedal je, da je NO v aprilu 2013 od Komisije za preprečevanje korupcije (v 
nadaljevanju: KPK) prejel dva zaprosila, in sicer KPK odstopa NO v reševanje: 

-  zadevo za presojo znakov korupcije v zadevi Pomoč družini na domu (Občina 
Cerklje, Zavod za pomoč na domu Šenčur in Janja Kos s.p.) ter  

- zadevo o domnevnih nepravilnostih v zvezi z nakupom Prmuzarjeve hiše – 
koruptivno ravnanje (Ivan Preša, nekdanji podžupan in Franc Čebulj, župan 
Občine Cerklje na Gorenjskem).  

 
Viktor Erzar je v nadaljevanju prebral dopis KPK v zvezi z nakupom Prmuzarjeve  hiše. 
Nato je prebral tudi pisni predlog župana Franca Čebulja (na podlagi določil 2. 
odstavka 42. člena Statuta Občine Cerklje), da naj NO uvrsti pregled celotne 
dokumentacije v zvezi s pridobitvijo in odtujitvijo Prmuzarjeve  domačije – hiše z 
zemljiščem v program nadzora za leto 2013. Povedal je, da je specifikacija nadzorov 
že potrjena in da jo bo NO ponovno obravnaval na prvi naslednji redni seji.  

 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je pohvalil NO in dejal, da vsebinsko poročila kažejo napredek glede na 
prejšnja leta in vprašal, če je to prispevek Andreja Kosca, ki je bil tudi nadzornik pri teh 
pregledih. Glede priporočil in ukrepov za izboljšanje stanja ga je zanimalo, zakaj v 
planu nadzora ni predvideno preverjanje izpolnjevanja priporočil in ukrepov. 
Viktor Erzar je povedal, da NO spremlja odzivna poročila in izvajanje priporočil ter 
ukrepov na rednih sejah.      
 
Franci Sirc – je glede Dokončnega poročila za PP 1831 Transferi društvom s področja 
kulture, kjer je zapisano, da eno društvo ni porabilo sredstev po programu, pojasnil, da 
društvo včasih ne more izpeljati programov, na primer zaradi bolezni, vendar zato 
pripravi kakšno drugo stvar. Ponovno je poudaril, da kulturna društva dobijo tri krat 
manj sredstev kot športna društva. Prav je, da se poraba sredstev kontrolira. Trdil je, 
da občina toliko kot nameni za kulturo tudi od kulture dobi. 
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Župan Franc Čebulj je povedal, da glede na poročila in bilance vseh društev v občini, 
so društva dobri gospodarji. Pri športnih društvih je prikazana izguba. Obrazložil je 
velikost proračuna nogometnega in rokometnega društva za normalno delovanje. 
Strinja se, da ne samo kulturna, tudi športna društva bi lahko dobila več sredstev. 
Občina namenja vsem društvom več sredstev kot jih dobijo društva v sosednjih 
občinah.  
 
Župan Franc Čebulj je povedal, da je posredoval NO pisni predlog za kompletni 
pregled Prmuzarjeve domačije, tako za nakup kot za prodajo. Od NO bo zahteval, da 
jim bo sam predstavil kompletni proces nakupa in prodaje. V nadaljevanju je povedal, 
da je Ivan Preša leta 2000 plačal zemljišče nekaj več od 100,00 DEM / m2 in da je 
takrat le malokdo uspel iztržiti tako ceno za m2 zemljišča. Za nakup celotne 
Prmuzarjeve domačije je Občina plačala 47 milijonov SIT, Ivan Preša je dal več kot 36 
milijonov SIT. Od tega nakupa imamo danes v občini zbirni center, gasilni dom, dva 
gozdova sta prodana Hajtniku in Čimžarju, en travnik se je prodal Umakarju iz 
Praprotne Police, prodajalo se je nekaj njiv in travnikov Mihu Zormanu, v lasti občine je 
ostalo 4,5 ha zemljišča. Občinski svet bo dobil kompletno poročilo na mizo, ko bo NO 
vse pregledal in vse v potankosti zapisal. Povedal je še, da je poslal KPK predpogodbo 
od Preše in tudi svoje mnenje. KPK bo morala tudi povedati, kdo je prijavitelj in kdo 
daje v javnost take klevete in laži, ki so nekorektne in žaljive, kar ga seveda boli. 
 
Franci Sirc – je dejal, da ni vedel, da je bila dana ta prijava. Ko je omenil Prmuzarjevo 
domačijo je dejal, da govorijo ljudje samo, zakaj je Občina to kupila in ne o tistih 
zadevah kar se denarja tiče. Tudi sam je zagovornik nakupa. O denarju prej in potlej ne 
ve nič. Znesek 135.000,00 evrov se mu ne zdi previsok, vendar o tem verjetno 
marsikdo ne upa vprašat, ljudje pa pač o tem razmišljajo. Prav je, da ljudje vedo in če 
bodo ljudje vedeli resnico, tudi ne bodo klevetali okoli. Misli, da je prav, da se o takih 
rečeh pogovarja, da se to pove in razčisti in potem ne sme biti nobenega klevetanja in 
laži.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da je bila narejena cenitev nepremičnine. Ivan Preša je 
želel, da Občina ponudi 100,00 evrov / m2, vendar je ponudila 90,00 evrov / m2. Menil 
je, da s to ceno zemljišče v središču Cerkelj, v centru, z možnostjo razvoja, ni 
preplačano. Zaradi centra razvoja Cerkelj je Občina kupila Petrovčevo hišo po 120,00 
evrov / m2, kar bi bilo poceni, če ne bi bilo potrebno vanjo nič vložiti. Za Prmuzarjevo 
hišo je Občina pri Zavodu za varstvo kulturne dediščine dosegla soglasje za rušenje. V 
Petrovčevo hišo je vloženo več kot milijon evrov sredstev, ampak s tem je Cerklje s 
trškim jedrom naredilo neko zgodbo o Cerkljah, ki jo vsakdo hvali. Naslednji župan naj 
se zaveda, da bo moral vleči tudi take poteze, drugače ne bo razvoja, ne bo vedute, 
čednosti in urejenosti. Zato se je kupila nazaj tudi Prmuzarjeva hiša. To so zadeve, ki 
jih je treba v trenutku pravilno oceniti in njegova ocena je, da jih je pravilno ocenil. Dejal 
je, da je prijava na KPK spodkopavanje njega, ki je vedno razmišljal pozitivno in skrbel 
za proračun ter ga polnil. Proračun izkazuje 3,1 milijona evrov plusa. Povedal je še, da 
se je v Šmartnem odkupilo zemljišče nazaj za 2,7 milijona evrov in če bi se izšlo po 
načrtih bi imela danes Občina 7 do 8 milijonov evrov sredstev in bi nekdo drug gradil 
dom za starejše. Sedaj se mora Občina zadolžiti za 5,5 milijona evrov zaradi 
anonimnega pisma. Tudi to bo potrebno razčistiti. Dejal je, da veliko ljudi zna samo 
diskreditirati in obremenjevati in ne razmišljajo, da poleg tega lahko uničijo celoten 
projekt, v katerega je vloženih več let trdega dela in denarja. Razmišljajo samo, kaj vse 
je narobe in negativno. Sam ne trdi, da se ne dogajajo nepravilnosti, daleč od tega, 
ampak tisto kar je pa prav, pa dajmo reči, da je prav.  
 
Franci Sirc – je dejal, da kakor je že rekel, da take nakupe podpira in se mu zdi prav, 
da Občina nekaj v to vloži, končno je to res jedro Cerkelj, ki bo morebiti kdaj kaj več kot 
samo vas. Upa, da bo Občina lahko odkupila tudi hišo Ignacija Borštnika, škoda da se 
ni odkupilo tudi Pr' ta gornjemu Gvancu, pa bi bil problem prometa okrog šole tudi 
delno rešen. 
Župan Franc Čebulj je na kratko pojasnil nekatere zadeve z zemljišči kot je odkup 
Gvančeve kmetije, pridobivanje zemljišča za širitev pokopališča in istočasno reševanje 
problema Marijinega vrtca ter po hitrem denacionalizacijskem postopku vračanje 
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cerkvenega zemljišča Občini, v vrednosti kot je bilo takrat vloženega v Marijin vrtec. 
Trenutno potekajo dogovori o menjavi zemljišča za cesto do Ambroža oz. do Jezerc z 
g. Krčem, odmerilo se bo zemljišče za rondo sredi Cerkelj. Za hišo Ignacija Borštnika je 
omenil, da z lastnikom po vsej verjetnosti ne bo prišlo do dogovora, ker so njegove 
zahteve zelo visoke. Tudi zahteve lastnika Milharjeve gostilne v Gradu so za hišo z 280 
m2 zemljišča zelo visoke. Naročena je cenitev.  
 
Ad 12.  
Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda – Zavod za turizem Cerklje 
Miha Zevnik je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje 
obravnavala  predloge za imenovanje članov sveta zavoda Zavoda za turizem Cerklje 
in jih soglasno potrdila. Občinskemu svetu predlagajo, da potrdi predlagani sklep.   
 
Župan Franc Čebulj je povedal, da so bili vsi svetniki obveščeni o zbiranju predlogov za 
člane sveta zavoda, vendar predlogov ni bilo. Predstavil je predlagane kandidate.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil delo članov sveta zavoda. Najprej bodo morali 
pristopiti k razpisom za direktorja in zaposlene, potrditi finančne plane in sistem 
notranjega delovanja trženja. Predstavil je povezovanje turističnih ponudnikov v 
sodelovanju z RTC Krvavcem, Letališčem, Adrio Airways ter drugimi letalskimi 
družbami, ki so na letališču. Na kratko je predstavil rezervacijski sistem in povedal, da 
so bila 14 občinam poslana vabila za sodelovanje. Obrazložil je pripravo turistične 
ponudbe in financiranje rezervacijskega sistema v Zavodu za turizem Cerklje glede na 
nočitvene kapacitete. Občina Cerklje je tudi velik pobudnik izdelave kolesarskih stez, 
panoramske ceste v naslednji finančni perspektivi.    
 
Vlado Ahčin je povedal, da je bil s strani župana predlagan za člana sveta zavoda kot 
predstavnik zainteresirane javnosti in da drugih predlogov ni bilo. Predlog je obravnaval 
in potrdil Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednja sklepa  

8. SKLEP: 
Na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se za člane 
sveta zavoda – Zavod za turizem Cerklje, kot predstavniki ustanovitelja imenujejo 
naslednji člani: 
- Ciril Repnik, Zalog 77b, 4207 Cerklje na Gorenjskem 
- Špela Bergant Zarnik, Vrbnje 72, 4240 Radovljica 
- Metod Kropar, Zgornji Brnik 52, 4207 Cerklje na Gorenjskem 

 
in 
 

9. SKLEP: 
Na predlog Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 
se za člana sveta zavoda – Zavod za turizem Cerklje, kot predstavnik 
zainteresirane javnosti imenuje naslednji član: 
- Vlado Ahčin,  Vopovlje 29, 4207 Cerklje na Gorenjskem 

 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 13.  
Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda – Socialno varstveni zavod 
Taber 
Miha Zevnik je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje 
obravnavala  in potrdila predloge za imenovanje članov sveta zavoda Socialno 
varstvenega zavoda Taber. Za člane sveta zavoda sta kot predstavnika ustanovitelja 
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predlagana Anton Kopitar in Andreja Jerala ter Janez Korbar kot predstavnik 
uporabnikov oz. zainteresirane javnosti.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Župan Franc Čebulj – je na kratko obrazložil delo članov sveta zavoda.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

10. SKLEP: 
Za člane sveta zavoda – Socialno varstveni zavod Taber, se imenujejo naslednji 
člani: 
1. Anton Kopitar, Dvorje 101, 4207 Cerklje na Gorenjskem – kot predstavnik 

ustanovitelja 
2. Andreja Jerala, Tavčarjeva ulica 27, 4220 Škofja Loka – kot predstavnik 

ustanovitelja 
3. Janez Korbar, Glinje 25, 4207 Cerklje na Gorenjskem – kot predstavnik 

uporabnikov oz. zainteresirane javnosti 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 14.  
Svetniška vprašanja in pobude 
Župan Franc Čebulj – je v zvezi s stroški najema Petrovčeve hiše pojasnil, da cene 
najema niso tržno usmerjene in bi jih težko še bolj znižali, saj se že z veljavnimi cenami 
ne pokrivajo celotni stroški vzdrževanja.  S cenikom se je vzpostavil red delovanja hiše, 
vzdrževanje pa je v primerjavi s prostori občinske uprave bistveno dražje. Cenik je 
prilagojen programu, ki se odvija v hiši. Društvo likovnikov je v letu 2012 prejelo 
1.906,00 evrov sredstev iz občinskega proračuna za svoje delovanje oz. svoje 
programe, dodatno pa jih je občina podprla z nakup koledarjev v višini 1.665,00 evrov. 
Društvu likovnikov je predlagal, da bi morebitna dodatna sredstva, ki jih potrebujejo za 
delovanje društva, pridobijo s prodajo svojih umetniških izdelkov. 
 
Marko Bolka - je vprašal, kakšno je stališče svetnika Cirila Repnika. 
Ciril Repnik je odgovoril, da je stališče Društva likovnikov razvidno iz dopisa. Društvo 
trdi, da imajo čez leto veliko stroškov za izdelavo svojih del, da prodaje na teh 
razstavah ni in da s svojim delom prispevajo h kulturi v občini in da od tega sami nič 
nimajo. Problem je, da ne razmišljajo tržno. Pripomba glede čiščenja se mu zdi 
opravičena. Dejal je, da so razumeli, da vsak teden plačajo čiščenje, ne glede na to, če 
sami čistijo prostore. Glede sredstev za kulturo je dejal, da jih je premalo, vendar kot 
predstavnik sveta zavoda sedaj razmišlja drugače, zato sedaj zelo težko odgovarja. 
 
Marko Bolka – je dejal, da v pismu piše, da Društvo likovnikov nepreklicno odpoveduje 
rezervacije. V tem času pa so poslali vabilo na slikarsko razstavo članic Julke Horvat in 
Francke Prosen. Vprašal je, kaj se dogaja.   
Franci Sirc je povedal, da je bil vabljen na občni zbor društva, kjer so obravnavali tudi 
to temo. Najbolj jih moti cena čiščenja. V razpravi na občinskem svetu je bilo ob 
sprejemanju cenika rečeno, da strošek čiščenja odpade, če sami čistijo prostore. V 
Ljubljani Cankarjev dom veliko stane, pa morajo to plačati, ali je to sponzor ali je to 
občina, nekdo mora plačati. Glede celotnega najema je dejal, da se iz finančnega 
vidika ne splača nobena stvar, če pa želimo, da se v občini nekaj dogaja in da imajo 
občani na voljo kulturne dogodke, je potrebno nekaj omogočiti. Sedaj bo lahko Zavod 
za turizem tisti, ki bo te zadeve spodbujal naprej.   
Župan Franc Čebulj je pritrdil temu, da lahko kulturna društva pridobijo sponzorje, tako 
kot jih imajo športna društva.  
Andreja Eržen je dejala, da je situacija, ki je  nastala v februarju, medtem že rešila. 
Povedala je, da je prišlo do nesporazuma, predvsem zaradi ne komunikacije s strani 
likovnikov. Če uporabniki čistijo prostor sami, se jim tega ne zaračunava. Uporabniki 
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sedaj čistijo prostore sami, s tem da uporabljajo občinska čistila in ostale pripomočke 
za čiščenje. Občina je društvu šla naproti, tudi skrbnika se jim ni zaračunalo, če sta bili 
prisotni zaposleni v TIC-u. Glavni namen cenika je bil, da se v hiši vzpostavi sistem. 
Marko Bolka – je podprl stališče Francija Sirca, da se ne gleda samo z ekonomskega 
stališča in da je potrebno ponuditi občanom čim več prireditev in dogajanja.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da ne gre za zaslužek, tukaj se komaj pokrivajo stroški 
vzdrževanja. Zaračunavanje najemnine ne pomeni trženje prostorov Petrovčeve hiše. 
 
Silva Dolinar, Miha Zevnik, Franci Sirc, župan Franc Čebulj in Jože Ipavec so 
razpravljali o cenah najema dvoran, o amaterstvu in prostovoljstvu v kulturi ter trženju v 
kulturi, sponzorstvu in možnosti licitacije likovnih del po končani razstavi.   
 
Marko Bolka - je vprašal kdaj se bo obravnaval Poslovnik OS, ki ga je Statutarno 
pravna komisija pripravila že dve leti nazaj.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je resno mislil, da se bo Poslovnik obravnaval na 
eni izmed rednih sej občinskega sveta, vendar do tega ni prišlo. Dejal je, da debata na 
občinskem svetu z novim Poslovnikom ne bo nič drugačna.  
Marko Bolka – je vprašal, če so na peščenem parkirišču pri gasilnem domu, kjer 
parkirajo avtobusi, urejeni lovilci olja in kdo je lastnik parkirišča. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da parkirišče ni kategorizirano. Občina in Alpetour sta 
se dogovorila za ureditev parkirišča za parkiranje.  
Marko Bolka – je vprašal za kolesarske poti, na katerih je zelo grob pesek in se po njih 
ne da voziti s kolesom. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da se je na ceste, ki so globlje od njiv, za utrjevanje 
poti vozil material iz Štefanje Gore. Sedaj se že nasipa pesek za kolesarske poti, ki pa 
ga prej ni bilo možno navoziti.   
 
Anton Kopitar  - je vprašal za terminski plan za izgradnjo rondoja. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da izgradnja rondoja še ni v proračunu in ni še v 
planu.  
 
Franci Sirc – je dal pobudo za saniranje lipe v Adergasu in pobudo za postavitev pasjih 
WC-jev.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da je občinski svet sprejel Odlok o urejanju varstvu in 
vzdrževanju zelenih površin na območju občine Cerklje na Gorenjskem. Za sanacijo 
lipe v Adergasu bodo vprašali strokovnjake. 
 
Vlado Ahčin – je vprašal kako je s sprejemom Občinskega prostorskega načrta.   
Župan Franc Čebulj je povedal, da je bilo nekaj težav z urbanistom. Potekajo 
usklajevanja na ministrstvu za kmetijstvo, na ARSO se mora poklicati zaradi poplavne 
študije, predvideno je še eno srečanje z gozdarji na državnem nivoju. Povedal je, da je 
rešen problem RTC Krvavca.   
 
Vlado Ahčin – je vprašal kako potekajo pogovori o plinovodu oz. kakšen je dogovor v 
koncesijski pogodbi. Petrol je namreč najavil, da bo iz Komende aktiviral plinovod že v 
maju.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je po koncesijski pogodbi veliko zamujenega. 
Najbolj se borijo, da se pripelje plin, ali iz Komenda ali iz letališča, do doma za starejše 
v Šmartnem. 
 
Peter Preložnik – je vprašal, če bo izvajalec del na domu za starejše v Šmartnem 
dolžan popraviti cesto ali bo to morala popraviti Občina.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da jo bo popravila Občina. Potrebna bo kompletna 
ureditev infrastrukture do doma za starejše v Šmartnem. 
 
Franci Sirc – je vprašal o prometnem znaku pri Mercatorju in Kmetijsko zadrugo, ki 
neprestano leži na tleh, če je slabo postavljen, ali ga namerno podirajo. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bo postavljal. 
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Ad 9. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je podal poročila župana: 
 

1. Občina Cerklje na Gorenjskem je uspešno kandidirala na javnem razpisu 
»Sofinanciranje operacij za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti« v 
okviru Operativnega programa okoljske in prometne infrastrukture za obdobje 2007-
2013, 6. Razvojne prioritete »Trajnostna raba energij«, 1. Prednostne usmeritve 
»Energetska sanacija javnih stavb«.  
Občina Cerklje je z Ministrstvom za infrastrukturo in prostor podpisala Pogodbo o 
sofinanciranju operacije »Energetska sanacija OŠ Davorina Jenka ter podružnične 
šole Zalog«. Izvedba del vsebuje: Energetska sanacija ovoja stavbe – fasada, 
menjava oken/vrat, izvedba toplotne izolacije stropa proti neogrevanemu prostoru 
(podstrešja) in vgradnja toplotnih črpalk. Vrednost investicije znaša 1.010.863,88 
evrov z DDV, vrednost nepovratnih sredstev znaša 753.884,00 evrov. Občina 
Cerklje na Gor. ima že izvedeno javno naročilo za izbor izvajalca. Predviden rok za 
odpiranje ponudb je torek 28. 05. 2013. 

 
 

2. Izgradnja sekundarne kanalizacije v vasi Vašca in obnova ostale komunalne   
infrastrukture  
Z izvajalcem Hidrotehnik je bila dne 06. 03. 2013 podpisana gradbena pogodba. 
Vrednost izgradnja kanalizacije, pločnika, obnova vodovoda in javne razsvetljave je 
491.390,77 evrov z DDV. Občina Cerklje pričakuje nepovratna sredstva v skladu z 
23. Členom ZFO v višini 141.298,00 evrov 
 

 
3. Občina Cerklje na Gorenjskem je uspešno kandidirala na javnem razpisu za  
sofinanciranje ukrepov v večjo energijsko učinkovitost javne razsvetljave in s 
Petrolom d. d. konec decembra 2012 podpisala pogodbo  za energetsko učinkovito 
prenovo javne razsvetljave v Občini Cerklje na Gorenjskem.  
Izvedeno je bilo javno naročilo. Prispelo je 9 ponudb. Izvedena so bila pogajanja, 
zoper katera se je eden od ponudnikov pritožil in vložil revizijo. Občina Cerklje je 
zahtevek za revizijo zavrnila kot neutemeljenega, zato se postopek nadaljuje na  
Državna revizijska komisiji.  
Vrednost ponudb po opravljenih pogajanjih  je znašala med 59.332,92 evrov z DDV  
in 71.968,evrov €. Vrednost investicije znaša 76.288,00 evrov, Upravičeni stroški 
znašajo 29.313,60 evrov.  

 
4. V zaključni fazi je izgradnja kanalizacijskega omrežja v Občini Cerklje na 
Gorenjskem, dela trenutno potekajo v Trnovljah.  

 
5. Naročen je načrt za rušenje Pr'muzarjeve hiše.  

 
 

6. Centralna čistilna naprava Domžale 
Izvedeno je bilo odpiranje ponudb za nadgradnjo centralne čistilne naprave 
Domžale, prispele so tri ponudbe. Trenutno poteka preveritev predložene 
dokumentacije prispelih ponudb. 
 

7. Socialno varstveni zavod Taber 
- V mesecu marcu 2013 je bila podpisana izvajalska pogodba med vodilnim 
partnerjem CGP Novo mesto in partnerjema Gorenjsko gradbeno družbo iz Kranja 
in Kolektorjem iz Idrije. Vrednost pogodbe znaša: 5.942.520,00 evrov neto. 
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- Občina Cerklje je naročila načrt za komunalno opremljanje naselja Taber. Po 
pridobljeni PZI dokumentaciji se bo pričelo z izvajanjem izbora izvajalcem za 
izgradnjo zunanje ureditve. 

 
- V mesecu januarju 2013 je SVZ Taber pričel z izvajanjem javnega naročila za 
opravljanje strokovnega gradbenega nadzora pri gradnji doma starejših – objekt A in 
objekt B. Prispelo je 6 ponudb.  Iz postopka sta bila izločena dva ponudnika. Ostali 
ponudniki so Lokainženiring Škofa Loka  - 36.600,00 evrov, Gea Consult Škofja 
Loka – 42.480,00 evrov, Domplan Kranj -  50.188,73 evrov in IMOS Ljubljana – 
58.800,00 evrov.  

     V skladu s preveritvijo ponudb se je ugotovilo, da najugodnejši ponudnik Stark iz   
     Ljubljane, ne izpolnjuje vseh zahtevanih pogojev, zato se ga je iz postopka izločilo.  
     Na podlagi preveritve ostalih ponudb ter pravnomočno odločitvijo o oddaji JN je bila   
     v mesecu maju 2013 podpisana pogodba za opravljanje  strokovnega gradbenega  
     nadzora z Lokainženiringom iz Škofje Loke.  

 
8. Oskrba s pitno vodo na območju zgornje Save – 1. sklop 
Vezano na ta projekt se hkrati izvajajo tri javna naročila, in sicer: 
Javno naročilo – gradnje – rdeča knjiga, objava 02. 04. 2013, odpiranje 17. 05. 
2013.  
Javno naročilo – informiranje in obveščanje, objavljeno 26. 04. 2013, odpiranje 
ponudb 27. 05. 2013 
Javno naročilo – opravljanje strokovnega nadzora po FIDIC knjigah, objava 29. 
04. 2013, odpiranje ponudb 29. 05. 2013. 
 
Župan je obrazložil aktivnosti na podlagi ugotovitve, da občina Šenčur v projektu 
nima končnega uporabnika in usklajevanje s projektantom, ministrstvom in drugimi 
udeleženci v projektu.  

 
Župan Franc Čebulj je povedal, da se je s 1.1.2013 upokojil  in seznanil občinski svet s 
Sklepom o imenovanju podžupana Miha Zevnika. Sklep o imenovanju je začel veljati z 
20.3.2013. Podžupan nadomešča župana v primeru njegove odsotnosti ali zadržanosti.  
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
Seja je bila končana ob 20.45 uri. 
 
 
Zapisala:      Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko       župan FRANC ČEBULJ   
 


